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Riksmötesprotokoll, Multipelditrikt 101 Sverige 
Upplands Väsby den 20 maj 2017 

§ 1 Riksmötets öppnande 
Guvernörsrådets ordförande (GRO) Mattias Öberg förklarar förhandlingarna öppnade. 

§ 2 Fastställande av röstlängden 
Röstlängden förelades Riksmötet. 

Riksmötet beslutar att förteckningen över 318 registrerade delegater skall gälla som 

röstlängd. 

§ 3 Val av ordförande och vice ordförande 
Föreslås Annette Eiserman-Wikström, LC Mölndal som ordförande och Finn Bangsgaard, LC 

Svansjö som vice ordförande. 

Riksmötet beslutar enligt förslaget. 

Riksmötet beslutar att yttranden under förhandlingarna tidsätts till 3 minuter per inlägg 

samt en minut i replikskifte. 

§ 4 Val av två sekreterare 
Föreslås Rolf Rulander, LC Upplands Väsby och Verner Kiesbye, LC Märsta Arlanda som 

sekreterare. 

Riksmötet beslutar enligt förslaget. 

§ 5 Val av två justeringspersoner, som tillsammans med ordförande justerar 

protokollet 
Föreslås Yngve Berggren, LC Upplands Väsby och Carl Gustaf Kjellberg, LC Sigtuna som 

justeringspersoner. 

Riksmötet beslutar enligt förslaget. 

§ 6 Val av rösträknare 
Föreslås Gertrud Östlinder och Lucienne Kipowski LC Järfälla, Jan Buisman, LC Sollentuna, Ulla 

Barthelson, Thore Lundström och Maria-Anne Hjulbäck, LC Upplands Väsby, Bertil Ravnell, LC 

Märsta Arlanda, Martina Nordlund Isaksson, LC Bålsta. 

Riksmötet beslutar enligt förslaget. 

§ 7 Anmälan av övriga ärenden, punkt 20 
Anmälan om övriga ärenden: 

a) Finn Bangsgard, LC Svansjö: Orkester Norden

b) Bernt Fransén, LC Linköping/Valla: Barndiabetesfonden

c) Jan-Åke Åkerlund, LC Malmöhus: Hjälp till svältande i Somalia och Kenya

d) Dilip Lagervik, LC Stockholm: Nationaldagsfirande
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§ 8 Fastställelse av förhandlingsordningen 
Punkt 13c, e och m, val är ej aktuella under årets förhandling. 

Punkt 13g, val koordinator för GMT och GLT utgår på grund av ändrat regelverk. Koordinator för 

LEO redan är vald till 2018-06-30 och ligger under 13o. 

Punkt 14h övriga rapporter kompletteras med Bengtåke Johansson, Jubileumskommittén och Eva 

Persson, More Women in Lions. 

Punkt 18 val av kommande Riksmötesarrangör delas i 18a år 2019 och 18b år 2020. Punkten 

behandlas med utgångspunkt av beslut i 15:9. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar att med dessa ändringar och anmälan om övriga frågor under § 7 

godkänna förhandlingsordningen. 

§ 9 Närmast föregående guvernörsråds verksamhetsberättelse och 

multipeldistriktets resultat- och balansräkning för verksamhetsår som 

avslutat 30 juni föregående år 
Verksamhetsberättelsen anses föredragen i Riksmötestrycket. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet godkänner verksamhetsberättelsen och lägger den till handlingarna. 

§ 10 Revisorernas berättelse 
Revisionsberättelsen anses föredragen i Riksmötestrycket. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet noterar revisorernas berättelse för 2015-2016 och lägger den till handlingarna. 

§ 11

a-c

Fastställande och ansvarsfrihet. 
Resultat- och balansräkning anses föredragen i Riksmötestrycket. 

11 a Fastställande av resultat- och balansräkning 

Förslag till beslut: 

 att Riksmötet fastställer resultat- och balansräkning per den 30 juni 2016

 att förlust -6 432 kr i Administrativa kassans resultat tillsammans med balanserade

medel 300 277 kr balanseras i ny räkning om sammanlagt 293 845 kr

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar fastställa resultaträkning och balansräkning per den 30 juni 2016 enligt 

förslaget. 
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§11

a-c

Fastställande och ansvarsfrihet, fortsättning 

11 b Fastställande av disponering av resultatet 

Förslag till beslut att disponera så att 

 till projektmedel avsätts 10 268 988 kr

 till IT-verksamheten destineras 0 kr

 till balanserat resultat hänförs 293 845 kr

 till dispositionsfond hänförs 0 kr

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar att fastställa disponering av resultatet enlig förslaget. 

11 c Beslut om ansvarsfrihet 

Förslag att medge Guvernörsrådet och arbetsutskottets ledamöter ansvarsfrihet för perioden 

2015-07-01 – 2016-06-30. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar bevilja Guvernörsrådet och arbetsutskottets ledamöter ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2015-07-01 – 2016 -06-30. 

§12 Guvernörsrådets verksamhetsrapport fram till och med februari månad 

innevarande år 

Guvernörsrådets rapport anses vara föredragen i riksmötestrycket. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar godkänna verksamhetsrapporten och lägga den till handlingarna. 

§ 13

a-o

Val 
Riksvalnämndens ordförande Staffan Wyke, LC Älmhult, föredrar valen. 

13a Guvernörsrådets ordförande för 2017-2018 

Nominerad: 

Mats Granath, LC Trollbäcken 

Nominerad av distrikt: 

A, B, GD, N, S, SM, SV, U, VG 

Yrkande: Riksvalnämnden förordar Mats Granath, LC Trollbäcken 

Riksmötet beslutar att valen kan ske med muntlig förfrågan där så är lämpligt. 

Riksmötet beslutar att med acklamation välja Mats Granath, LC Trollbäcken till 

Guvernörsrådets ordförande för tiden 2017-2018. 



4(22) 
Riksmötesprotokoll 20 maj-17

§ 13

a-o

Val, fortsättning 

13b Guvernörsrådets vice ordförande för tiden 2017-2018 

Nominerad: 

Nils-Erik Borgström, LC Munkedal 

Leif Eskelid, LC Falkenberg,  

Anne-Cathrine Karlsson, LC Färingsö 

Nominerad av distrikt: 

B, GD, N, S, SM, U, VG 

SV (Avsagt sig val) 

A 

Yrkande: Riksvalnämnden förordar Nils-Erik Borgström, LC Munkedal. 

Andra yrkanden: Anne-Cathrine Karlsson, LC Färingsö. 

Votering genom sluten omröstning begärs vilket också genomförs. 

Av 318 delegater har 290 röstat varav 17 ogiltiga röstsedlar var fördelade på de tre val som var 

föremål för sluten omröstning. 

Valet utföll med 247 röster för Nils-Erik Borgström och 34 för Anne-Cathrine Karlsson. 

Riksmötet beslutar genom sluten omröstning att välja Nils-Erik Borgström, LC Munkedal till 

Guvernörsrådets vice ordförande för tiden 2017-2018. 

13c Ledamot som multipeldistriktets controller 

Bengt Parkstam vald tom 2018-06-30. 

13d Auktoriserat revisionsbolag samt förtroendevald revisor och ersättare 

Upphandling är gjord för perioden 2017-2020 gällande auktoriserad revisor samt ersättare för 

densamme av Christina Wahlström, Revisorspoolen Matsson & Co AB och auktoriserad revisor 

Pia Edstedt, Revisorspoolen Matsson & Co AB som ersättare. 

Nominerad förtroendevald revisor: 

Ulf Wiberg, LC Västervik 

Nominerad av distrikt: 

A, GD, N, S, SM, SV, VG 

Nominerad ersättare: 

Roland Thorstensson, LC Kilsbergen 

Nominerad av distrikt: 

A, B, GD, N, S, SV, VG 

Yrkande: Riksvalnämnden förordar auktoriserad revisor Christina Wahlström, Revisorspoolen 

Matsson & Co AB som ordinarie revisor och auktoriserad revisor Pia Edstedt, Revisorspoolen 

Matsson & Co AB som ersättare. 

Riksvalnämnden förordar Ulf Wiberg, LC Västervik som förtroendevald revisor och Roland 

Thorstensson, LC Kilsbergen som ersättare förtroendevald revisor. 

Riksmötet beslutar välja auktoriserad revisor Christina Wahlström, Revisorspoolen Matsson 

& Co AB som revisor för tiden 2017-2018. Riksmötet beslutar välja auktoriserad revisor Pia 

Edstedt, Revisorspoolen Matsson & Co AB som ersättare för tiden 2017-2018. 

Riksmötet beslutar välja Ulf Wiberg, LC Västervik som förtroendevald revisor för tiden 

2017-2018. Riksmötet beslutar välja Roland Thorstensson, LC Kilsbergen som ersättare 

förtroendevald revisor för tiden 2017-2018. 

13e Kandidat till post till internationella styrelsen 

Ej aktuellt. 
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§13

a-o

Val, fortsättning 

13f Tre ledamöter i Riksvalnämnden varav en väljs till ordförande 

Nominerad: 

Per-Eric Josefsson, LC Bålsta, (två år i RVN) 

mellan 

Mats Torstensson, LC Luleå, (ett år i RVN) norr 

Kent Benediktsson, LC Reng Höllviken, söder 

Kenneth Persson, LC Sweden Be the Change 

Nominerad av distrikt: 

A, B, GD, N, S, SM, SV, U, VG 

A, B, GD, S, SM, SV, U, VG 

A, B, GD, N, S, SM, SV, U, VG 

SV (Avsagt sig val) 

Yrkande: Riksvalnämnden förordar Per-Eric Josefsson, LC Bålsta (mellan) som ledamot tillika 

ordförande, Mats Torstensson, LC Luleå (norr) ledamot samt Kent Benediktsson, LC Reng 

Höllviken (söder) som ledamot som för perioden 2017-18. 

Ev andra yrkanden: - 

Riksmötet beslutar välja Per-Eric Josefsson, LC Bålsta som ledamot tillika ordförande, Mats 

Torstensson, LC Luleå som ledamot samt Kent Benediktsson, LC Reng Höllviken som 

ledamot för tiden 2017-2018. 

13g Förslag till koordinator för LEO. 

LEO Robbie Haegdorens. utsedd tom 2018-06-30. 

13h Hjälpverksamheten 2017-2018: past IRD, ordförande/IRD, ledamot/funktionsnedsättning 

samt ledamot 

Vald till ordförande/IRD år 3: 

Per Jansson, LC Uddevalla 

Vald till ledamot/funktionsnedsättning år 2: 

Vivianne Eriksson, LC Uppsala/Disa 

Nominerad till ledamot år 1: 

Per Blomstrand, LC Uddevalla 

Maria Fältmark, LC Överkalix 

Annica Nordell, LC Östersund Brunkullan 

Gunilla Persson, LC Märsta Arlanda 

Per-Åke Persson, LC Eda 

Anette Sjöberg, LC Harplinge 

Nominerad av distrikt: 

VG 

P 

N (Avsagt sig val) 

U (Ej valbar) 

B 

SV (Avsagt sig val) 

Yrkande: Riksvalnämnden förordar Maria Fältmark, LC Överkalix som ledamot för tre år. 

Ev andra yrkanden: - 

Riksmötet beslutar välja Maria Fältmark, LC Överkalix som ledamot för tiden 2017-2020. 
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§13

a-o

Val, fortsättning 

13i Ordförande/YED, ledamot/VYED samt ledamot/narkotika 

Nominerad till ordförande/YED: 

Marie Johansson, LC Gävle 

Nominerad till ledamot/VYED: 

Martina Nordlund Isaksson, LC Bålsta 

Nominerad till ledamot/narkotika: 

Felle Fernholm, LC Vadstena 

Nominerad av distrikt: 

A, B, GD, N, S, SM, SV, U, VG 

Nominerad av distrikt: 

A, B, GD, N, S, SM, SV, U, VG 

Nominerad av distrikt: 

A, B, GD, N, S, SM, SV, U, VG 

Yrkande: Riksvalnämnden förordar Marie Johansson, LC Gävle som ordförande/YED, Martina 

Nordlund Isaksson, LC Bålstad som ledamot/VYED och Felle Fernholm, LC Vadstena som 

ledamot/narkotika. 

Andra yrkanden: - 

Riksmötet beslutar välja Marie Johansson, LC Gävle som ordförande/YED, Martina 

Nordlund Isaksson, LC Bålsta som ledamot/VYED samt Felle Fernholm, LC Vadstena som 

ledamot/narkotika för tiden 2017-2018. 

13j Kontaktperson Orkester Norden 

Eftersom vice ordförande Finn Bangsgaard är föremål för val lämnar han podiet under punkten och 

deltar inte i beslutet. 

Nominerad: 

Finn Bangsgaard, LC Svansjö 

Nominerad av distrikt: 

A, B, GD, N, S, SM, SV, U, VG 

Yrkande: Riksvalnämnden förordar Finn Bangsgaard, LC Svansjö som kontaktperson Orkester 

Norden. 

Ev andra yrkanden: - 

Riksmötet beslutar välja Finn Bangsgaard, LC Svansjö som kontaktperson Orkester Norden 

2017-2018. 

13k Stadgesekreterare 2017-2018 

Nominerad: 

Bengt Almqvist, LC Vänersborg 

Urban Möller, LC Tjörn 

Nominerad av distrikt: 

B, N, S, SM, SV, U, VG 

A, GD 

Yrkande: Riksvalnämnden förordar Bengt Almqvist, LC Vänersborg som stadgesekreterare 

Andra yrkanden: Urban Möller, LC Tjörn. 

Votering genom sluten omröstning begärs vilket också genomförs. 

Valet utföll med 161 för Urban Möller och 116 röster för Bengt Almqvist. 

Riksmötet beslutar välja Urban Möller, LC Tjörn som stadgesekreterare för tiden 2017-2018. 
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§13

a-o

Val, fortsättning 

13l Rådgivande placeringsgrupp, tre personer, 2017-2018 

Nominerad till ordförande: 

Ingvar Långström, LC Långsele 

Nominerade till ledamot: 

Gunnar Lindberg, LC Sigtuna 

Bo Ericsson, LC Knivsta 

Nominerad av distrikt: 

A, B, GD, N, P, S, SM, SV, U, VG 

Nominerad av distrikt: 

A, B, GD, N, S, SV, U, VG 

A, B, GD, N, S, SV, U, VG 

Yrkande: Riksvalnämnden förordar Ingvar Långström, LC Långsele som ordförande, Gunnar 

Lindberg, LC Sigtuna och Bo Ericsson, LC Knivsta som ledamöter till rådgivande placeringsgrupp 

2017-2018. 

Ev andra yrkanden: - 

Riksmötet beslutar välja Ingvar Långström, LC Långsele som ordförande, Gunnar Lindberg, 

LC Sigtuna och Bo Ericsson, LC Knivsta som ledamöter till Rådgivande placeringsgrupp 

2017-2018.  

13m NSR AU ledamot 

Jan Lofjärd, LC Varberg vald tom 2019-06-30. 

13n Kontaktperson Diabetes 

Nominerad: 

Birgitta Hydén, LC Uppsala/Disa 

Per Krantz, LC Linköping Valla 

Britt-Marie Weidby, LC Jönköping 

Nominerad av distrikt: 

GD, U 

A, B, N, S, SM, VG 

SV 

Yrkande: Riksvalnämnden förordar Per Krantz, LC Linköping/Valla till kontaktperson diabetes. 

Andra yrkanden: Birgitta Hydén, LC Uppsala/Disa. 

Votering genom sluten omröstning begärs vilket också genomförs. 

Valet utföll med 198 röster för Birgitta Hydén och 93 för Per Krantz. 

Riksmötet beslutar välja Birgitta Hydén, LC Uppsala/Disa till kontaktperson Diabetes för 

tiden 2017-2018. 

13o Val av ansvarig för LEO 

LEO Robby Haegdorens, LC Stockholm Globen är vald tom 2018-06-30. 

§14

a-h

Handläggning av från kommittéer avgivna rapporter och betänkanden 

14a Rapport från kommittén för hjälpverksamheten 

Rapporten anses föredragen i Riksmötestrycket. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet godkänner rapporten. 
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§14

a-h

Rapporter, fortsättning 

14 b Rapport från kommittén för ungdomsverksamheten 

Rapporten anses föredragen i Riksmötestrycket. Marie Johansson kompletterar med en muntlig 

rapport. 

Felle Fernholm rapporterar muntligen om verksamhet mot narkotika och sökhundar. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet godkänner rapporten. 

14 c Rapport från Katastrofberedskapen 

Rapporten anses föredragen i Riksmötestrycket. GRO Mattias Öberg kompletterar med en muntlig 

rapport. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet godkänner rapporten. 

14d Rapport från Stiftelsen Lions Quest, årsredovisning mm 

Rapporten anses vara föredragen i Riksmötestrycket. Stig Lundquist och Anders Medin 

kompletterar med en muntlig rapport. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet godkänner rapporten. 

14e Rapport från Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond, årsredovisning mm 

Rapporten anses vara föredragen i Riksmötestrycket. Martin Enqvist, LC Vindeln kompletterar med 

en muntlig rapport. 

Yttrande: DG Leif Eskelid, LC Falkenberg. 

Yrkande: - 

Riksmötet godkänner rapporten. 

14f Rapport GMT 

Rapporten anses föredragen i Riksmötestrycket. GMT Anna From-Lindqvist kompletterar med en 

muntlig rapport. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet godkänner rapporten. 
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§14

a-h

Rapport, fortsättning 
14g Rapport GLT 

Rapporten anses föredragen i Riksmötestrycket. GLT Anna Maria Bernstein kompletterar med en 

muntlig rapport. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet godkänner rapporten. 

14h Övriga rapporter 

Rapport från De glömda barnen anses föredragen i Riksmötestrycket. PDG Åke Nyquist 

kompletterar med en muntlig rapport. 

Rapport från LCIF anses föredragen i Riksmötestrycket. PID Jan-Åke Åkerlund kompletterar med 

en muntlig rapport. 

PDG Bengtåke Johansson rapporterar muntligen från Jubileumskommittén. 

PDG Eva Persson kompletterar, den i Riksmötestrycket inbladade, rapporten om More Women in 

Lions med en muntlig rapport. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet godkänner de övriga rapporterna. 

§15

1-10

Handläggning av från Guvernörsrådet avgivna förslag 

Förslag 1 Medel till ”Pengapåsen” 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att rekommendera klubbarna att till MD 101 för 

”Pengapåsen” betala 50 (50) kr/medlem för verksamhetsåret 2017-2018. 

(Inom parentes föregående års beslut.) 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Förslag 2 Medel till Katastrofberedskapen 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att rekommendera klubbarna att till MD 101 för 

Katastrofberedskap betala 100 (100) kr/medlem för verksamhetsåret 2017-2018. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Förslag 3 Medel till NSR-projekt 

Varje år beslutas om ett gemensamt samarbetsprojekt. För verksamhetsåren 2017-2020 är projektet 

delat mellan Norge och Sverige, projekten kan påbörjas i båda länderna samtidigt. 

Guvernörsrådet föreslår att riksmötet beslutar att rekommendera klubbarna att till MD 101 för NSR 

samarbetsprojekt betala in 50 (50) kr/medlem under verksamhetsåret 2017-2018. 
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§15

1-10

Handläggning av från Guvernörsrådet avgivna förslag, fortsättning 

Förslag 3 Medel till NSR-projekt 

Yttrande: Urban Möller, LC Tjörn 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Förslag 4 Medel till Fonden för funktionsnedsatta 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att 

A. Fonden för funktionsnedsatta skall fortsätta utdelningen av Bragdlejon och

Livskvalitetspriser och ha möjlighet att komplettera med andra områden efter beslut av

Guvernörsrådet.

B. Fonden för funktionsnedsatta skall fortsätta att ekonomiskt stödja tävlingar för ungdomar

med funktionsnedsättningar.

C. Fonden för funktionsnedsatta skall bereda olika förslag till projekt och stöd och därefter

presentera förslaget för Guvernörsrådet som beslutar i ärendet.

D. Rekommendera klubbarna att till Fonden för funktionsnedsatta betala minst 50 (50)

kr/medlem, varav 10 (10) kr skall användas som aktivt stöd till handikappidrott och dess

satsningar på deltagande i Paralympics, för verksamhetsåret 2017-2018.

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Förslag 5 Lions Quest - Tillsammans 

Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att rekommendera klubbarna betala in 40 (40) 

kr/medlem till MD 101 för Lions Quest kursverksamhet under verksamhetsåret 2017-2018. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Förslag 6 Tältprojektet ”Bring Quality to Life” 

Guvernörsrådet föreslår att riksmötet beslutar att rekommendera att klubbarna betalar in 40 

kr/medlem (900 kr/ klubb) till Tältprojektet “Bring Quality to Life” under verksamhetsåret 2017-

2018. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Förslag 7 Distriktsindelning 
Guvernörsrådet ändrade sitt förslag, föredraget i Riksmötestrycket, för att istället föreslå följande: 

- att Lions Clubs International MD 101 Sverige reducerar antalet distrikt senast 1 juli 2019.

- att Guvernörsrådet får i uppdrag att bilda en arbetsgrupp som skall planera och stötta processen i

dialog med klubbar och distrikt.

- att distrikt som påbörjat processen kan fortsätta.

- att processen skall avrapporteras vid RM i Ronneby 2018.



11(22) 
Riksmötesprotokoll 20 maj-17

§15

1-10

Handläggning av från Guvernörsrådet avgivna förslag, fortsättning 

Förslag 7 Distriktsindelning, fortsättning 

Yttrande: Olle Wikman, LC Ånge, Karin Blomstrand, LC Munkedal, Lars Stenbäck, LC Bankeryd, 

Birgitta Åkestam, LC Stockholm/Globen, Bruno Ahlqvist, LC Gävle Norra, Urban Möller, LC 

Tjörn och vGRO Mats Granath. 

Yrkande: GRO Mattias Öberg, Karin Blomstrand, Birgitta Åkestam, Bruno Ahlqvist yrkar bifall till 

GR förslag till beslut. 

Tilläggsyrkande: Olle Wikman yrkar att  ordet ”avsevärt” läggs till före ”antalet …” i första satsen. 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Riksmötet beslutar avslå Olle Wikmans tilläggsyrkande. 

Förslag 8 Ändring av stadgar för Multipeldistrikt 101 Sverige 
(förslag till ändringar i texten som följer anges i kursiv och fet text. Det som står inom parentes 

föreslås tas bort) 

Guvernörsrådet föreslår att ändringar görs i Stadgarna för MD 101 Sverige, Revision §23 

Revision 

§ 23 Riksmötet ska årligen utse två revisorer. En revisor ska vara auktoriserad revisor eller ett

(auktoriserat revisionsbolag) av revisorsnämnden godkänt revisionsbolag och den andre ska vara

förtroendevald. ( För den förtroendevalde revisorn ska även en ersättare väljas) Ersättare ska väljas

för såväl den auktoriserade revisorn eller godkända revisionsbolaget som den förtroendevalda

revisorn.

Övrig text i paragrafen lämnas oförändrad.

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag med nödvändig majoritet gällande stadgar 

(2/3 majoritet) genom uppvisande av gröna röstsedlar. 

Förslag 9 Riksmöten. 

Guvernörsrådet tillsatte hösten 2016 en arbetsgrupp med uppdrag att undersöka möjligheten att 

MD utser riksmötesort. Kostnaderna för såväl arrangemanget som för deltagandet har ökat under 

de senaste åren och samtidigt har antalet delegater/deltagare minskat. 

Arbetsgruppen ser ekonomiska fördelar för såväl MD som distrikt och enskilda deltagare med att 

MD tillsammans med lokala klubbar arrangerar kommande riksmöten från 2019. 

Guvernörsrådet föreslår: 

att riksmötet beslutar att guvernörsrådet skall utse kommande riksmötesarrangör, 

att punkten 18 i förhandlingsordningen vid riksmöte utgår. 

Yttrande: GRO Mattias Öberg, Bruno Ahlqvist, LC Gävle Norra. 

Yrkande: Bruno Ahlqvist yrkar bifall till Guvernörsrådets förslag 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag med nödvändig majoritet gällande 

arbetsordningen (enkel majoritet) genom uppvisande av gröna röstsedlar. 
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Handläggning av från Guvernörsrådet avgivna förslag, fortsättning 

Förslag 10 NSR projekt 2017-2020 
Vid NSR 2017 i Reykjavik beslutades att Norge och Sverige delar på det gemensamma NSR 

projektet. Norge erhåller medel till sitt projekt i Libanon 2017 och 2019. Sverige erhåller medel för 

sitt projekt i Turkiet 2018 och 2020. Det Svenska projektet i Adana behöver startas upp under 2017 

och medel från MD 101 behöver tillskjutas. 2018 års medel från NSR är 90 000 Euro och 2020 års 

medel är 90 000 Euro. 

Guvernörsrådet föreslår riksmötet besluta: 

att för genomförandet av det Svenska NSR-projektet får medel tas ur pengapåsen för att återföras 

när medel från NSR erhålls. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Förslag nr 11 Förhandlingsordning vid riksmöte 

Stadgesekreterarposten inrättades som ett tjänstemannauppdrag att vara en service framförallt till 

guvernörsrådet gällande stadgar. Med tiden kom posten att väljas på riksmötet. 

Guvernörsrådet föreslår riksmötet besluta: 

att guvernörsrådet får i uppdrag att utse stadgesekreterare, 

att paragraf 13:k utgår ur förhandlingsordningen. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag med nödvändig majoritet för 

arbetsordningen (enkel majoritet) genom uppvisande av gröna röstsedlar. 

Förslag nr 12 Sveriges Lions pris för miljö och hållbar utveckling 

1. Bakgrund

Lions Club Trollhättan har till riksmötet 2014 lämnat in en motion med ett förslag om inrättandet av

ett miljöpris inom lionrörelsen i Sverige. Motionen antogs av riksmötet. Bl a säger man i motionen:

”Att lyfta fram Lions miljöarbete skulle kunna vara ett sätt att skapa ett större intresse för vår

verksamhet och därmed också göra det lättare att hitta fler som vi vill stötta våra aktiviteter som

bidragsgivare eller t.o.m. som medlemmar. Miljön är ju också ett ämne som attraherar media!”

Förslaget behandlades av riksmötet 2016 som, efter förslag från Jan Eksvärd, LC Knivsta, beslöt att 

återremittera ärendet till guvernörsrådets för att se över målgruppen för prisutdelning i avsikt att öka 

uppmärksamheten för priset. 

Under de senaste decennierna har miljöarbetet i samhället breddats till att utöver miljö och 

ekologiska faktorer, även omfatta sociala och ekonomiska faktorer. Det samlande begreppet är 

hållbar utveckling. Lions fokuserar främst idag på sociala och ekonomiska faktorer. Alla tre 

faktorerna är lika viktiga för en hållbar utveckling. Priset syftar till att bredda Lions engagemang 

med ekologiska faktorer och även stödja livsstilsändringar som minskar miljöpåverkan. 

Mänskligheten står i dag inför stora utmaningar inom miljö- och klimatområdet. Vid FN-

konferensen i Paris 2015 träffade världens länder ett bindande avtal om en gemensam plan för att 

minska klimatutsläppen. Avtalet slår fast att den globala temperaturökningen ska hållas väl under 2 

grader och att man ska sträva efter att begränsa den till 1,5 grader. 



13(22) 
Riksmötesprotokoll 20 maj-17

§15

1-10

Handläggning av från Guvernörsrådet avgivna förslag, fortsättning 

Förslag 12, fortsättning 

I nästan alla länder sker ett överutnyttjande av naturtillgångar och nedsmutsning av mark, vattendrag 

och hav. Och, som motionen säger: ”Att värna om miljön är att värna om våra barns och  ungdomars, 

och deras ättlingars, framtid”. 

Hösten 2015 beslutade FN att ersätta milleniemålen med 17 mål för hållbar utveckling, dvs. väga 

samman ekologiska, sociala och ekonomiska faktorer. Målen syftar både om att stödja de som har det 

svårt och att stödja de ändringar i livsstil vi behöver göra själva. Några av målen är: Ingen fattigdom, 

ingen hunger, god hälsa och välbefinnande, god utbildning för alla, rent vatten och sanitet för alla, 

hållbara städer, hållbar konsumtion, bekämpa klimatförändringarna samt främja fredliga och 

inkluderande samhällen. 

Utöver att hjälpa andra behövs förändringar av vår egen livsstil. Man pratar ibland om att skapa en 

mer cirkulär och biobaserad ekonomi, t.ex. att komma ifrån slit och släng och mera att laga och dela 

med mera. 

Lions verksamhetsplan är tydlig: ”För samhällsansvar och livskvalitet. Lions ska vara en 

miljömedveten hjälporganisation. Vårt uppdrag är att göra skillnad när samhällets resurser inte räcker 

till.” 

Genom instiftandet av ett Lions pris för miljö och hållbar utveckling kan lionrörelsen mer aktivt stödja 

miljöengagemang i samhället och inspirera andra aktörer, privatpersoner såväl som organisationer på 

samma sätt som vi stödjer dem som har det svårt, lokalt, nationellt och internationellt. 

Vidare kan, som påpekas i motionen, tillkomsten av ett Lions miljöpris inspirera lionklubbarna runt 

om i landet att initiera projekt inom områdena miljö-, klimat och hållbar utveckling. Slutligen, menar 

motionärerna, borde utdelningen av Lions pris för miljö och hållbar utveckling öka kunskapen om 

Lions och hela vår verksamhet hos allmänheten. 

2. Kriterier för Lions pris för miljö och hållbar utveckling

Priset ska tilldelas en organisation eller enskilda personer som underlättar eller genomför åtgärder

som förbättrar miljön, klimatet eller underlättar ändrat beteende, ändrad livsstil utan att människors

välbefinnande försämras, lokalt, nationellt eller globalt.

Nomineringarna skall ske senast den 31 januari året efter den aktuella aktiviteten (eller motsvarande) 

ägt rum. 

Marknadsföringen görs internt och externt på hemsidor och sociala media, i tidningen Lion och andra 

media och i samband med riksmötestrycket. Alla ZO och DG uppmanas också att marknadsföra Lions 

pris för miljö och hållbar utveckling i samband med klubbesök, samt vid zon och distriktsmöten. 

Klubbarna ska se över sina handlingsplaner. Vad mer kan göras i klubben och inom klubbens 

verksamhet för att stödja en hållbar utveckling? 
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Handläggning av från Guvernörsrådet avgivna förslag, fortsättning 

Förslag 12, fortsättning 

3. Utdelning

Nomineringsförslagen behandlas i en priskommitté som består av minst tre och högst fem personer,

i vilken ingår representanter från Lions.

Beslut om utdelning fattas av guvernörsrådet på förslag av priskommittén. Medlemmarna i gruppen 

beslutas av guvernörsrådet för två år i taget. 

Utdelningen sker i samband riksmötet. I samband med utdelningen offentliggörs pristagaren med ett 

pressmeddelande. 

Priset utgörs av upp till 100 000:- och diplom. Priset kan delas mellan flera pristagare. 

Björn Andersson, IPDG 101-A 

Ulf Carlsson, IPDG 101-VG 

Jan Eksvärd, LC Knivsta 

Claes I Helgesson, LC Gothenburg/ 

Gathenhielm 

Rolf Hallberg, LC Trollbäcken 

Guvernörsrådet föreslår riksmötet att besluta enligt förslaget samt att rekommendera klubbarna att 

betala in 10 (0) kr/medlem till Sveriges Lions pris för miljö och hållbar utveckling. 

Yttrande: DG Per Blomstrand, Jan Eksvärd, LC Knivsta, Kia Carlsson, LC Östersund/Brunkullan, 

Rolf Hallberg, LC Trollbäcken och vGRO Mats Granath. 

Yrkande: Per Blomstrand, Jan Eksvärd och Mats Granath yrkar bifall. 

Kia Carlsson yrkar återremiss så att inriktningen ändras till interna pristagare, alternativt 

tilläggsyrkar att Lions skall ha majoritet i kommittén. 

Rolf Hallberg yrkar ordet klimat tas bort ur från kriterierna. 

Jan Eksvärd yrkar att en arbetsgrupp skall tillsättas. 

Riksmötet beslutar efter votering att frågan skall avgöras i dag. 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Riksmötet beslutar avslå Rolf Hallbergs yrkande. 

Riksmötet beslutar enligt Kia Carlssons tilläggsyrkande. 

Riksmötet beslutar enligt Jan Ekvärds yrkande. 

§16

1-11

Handläggning av från klubbarna avgivna motioner 

Motion 1 Angående medlemsavgiften till Lions Club International från LC På Limhamn 

Malmö. 

 att Lions utreder sänkning av medlemsavgiften per år,

 att Lions utreder att betala medlemsavgiften i avgiftsintervaller efter inkomst.

Lions organisation förutsätter att ledare kan tillsättas på alla poster i alla nivåer. Samtliga ledare 

arbetar ideellt och får ersättning för resor och logi enligt Skatteverkets beskattningsfria norm. 

Uppdragen innebär oftast en merkostnad för individen. Utan denna ersättning skulle tillsättningen 

av ledare försvåras betydligt. Lions medlemsavgifter används till att våra ledare ska erhålla 

ersättning för resor och logi samt till kostnader för Lions-kontoret för MD Sverige i Stockholm 

samt för LCI kontoret i Oak Brook, USA. 
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Handläggning av från klubbarna avgivna motioner, fortsättning 

Motion 1 Angående medlemsavgiften till Lions Club International från LC På Limhamn 

Malmö, fortsättning 
Riksmötet kan inte lägga sig i avgifterna till distrikt och LCI. Våra avgifter ligger på lägsta möjliga 

nivå för att Lions organisation ska fungera. En inkomstbaserad avgift skulle innebära alltför 

omfattande administration och därmed ökade kostnader. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

Yttrande: Jan Lundén, LC Hässleholm, Birgit Schildt, LC Heby/Morgongåva, Controller Bengt 

Parkstam och GRO Mattias Öberg 

Yrkande: Jan Lundén yrkar bifall av motionen, Controller Bengt Parkstam och GRO Mattias Öberg 

yrkar avslag av motionen. 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Motion 2 Angående MD 101:s distriktsindelning från LC Gävle Norra, LC Hofors och LC 

Sandviken. 

 att ge framtidskommittén i uppdrag att redovisa beslutsunderlag för att reducera antalet

distrikt, med angränsande frågor, så att beslut kan fattas på riksmötet 2018 om ny

distriktsindelning. Det innebär att alla distrikt kan senast år 2019 nominera kandidat till

den internationella styrelsen.

Guvernörsrådet håller med motionären i resonemanget kring behovet av ny distriktsindelning. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att besluta att bifalla motionen med den ändringen att 

guvernörsrådet får i uppdrag att tillsätta en arbetsgrupp för genomförandet av distriktsindelningen. 

Yttrande: Gunnar Sundstrand, LC Gävle Norra meddelar att klubbarna drar tillbaka motionen. 

Yrkande: - 

Riksmötet noterar att motion dras tillbaka. 

Motion 3 Angående tandvårdsprojekt i Tanzania från LC Hedemora. 

 att anslag på 108 000 kr per år, sammanlagt 216 000 kr från ”pengapåsen” eller annan

källa inom Lions MD 101 söks för drift under två år, varefter projektet avslutas.

Behjärtansvärd motion med goda ansatser i projektet. En fortsättning av projektet med stöd av 

medel från pengapåsen är inte möjligt enligt arbetsordningen för pengapåsen. Andra medel finns 

inte att tillgå inom MD. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

Yttrande: Bo Hedås, LC Hedemora, DG Elisabet Rosell, Hans Hallberg, LC Falkenberg, GRO 

Mattias Öberg, PDG Anette Sjöberg, LC Harplinge. 

Yrkande: Bo Hedås yrkar bifall av motionen i första hand och gör ett yrkande i andra hand att 

projektet finansieras genom att klubbarna bidrar med 20 kr/medlem och år under två år. 

DG Elisabeth Rosell yrkar avslag till motionen men bifall till Bo Hedås andrahandsyrkande. 

Annette Sjöberg yrkar avslag av motionen. 

Riksmötet beslutar att avslå motionen. 

Riksmötet beslutar att avslå andrahandsyrkandet. 
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Handläggning av från klubbarna avgivna motioner, fortsättning 

Motion 4 Angående medlemsrabatter från LC Oskarström. 

 att Guvernörsrådet får i uppdrag att undersöka möjligheterna att få företag, organisationer,

av olika slag, och som är verksamma över hela Sverige att erbjuda medlemsrabatter för

Lions medlemmar.

GR anser att motionens syfte är ett välkommet inslag i aktuell fråga inom Lions. Många 

medlemmar framför i olika sammanhang att medlemsavgiften är hög och att man inte får något 

tillbaka som medlem – utan allt kostar. Vi konstaterar att det finns medlemmar som av ekonomiska 

skäl lämnar oss.  

En viktig fråga är ifall Lions kan behålla dessa medlemmar och locka nya med förmånliga rabatter 

på inköp av vardagliga förnödenheter!? GR anser att ett ”Lionskort” av betaltyp - laddat med 

rabatter inom olika företag och branscher - skulle utgöra en del av en positiv medlemsvård. Kanske 

arbetet så småningom kan resultera i detta - men i ett första steg får förmodligen olika företagskort 

gälla. Ambitionen är under alla omständigheter att behandla motionens syfte på ett positivt sätt och 

snarast starta upp arbetet med att finna administrativa vägar för att söka upp och kontakta företag 

inom olika branscher. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att bifalla motionen. 

Yttrande: Karin Blomstrand, LC Munkedal, DG Leif Eskelid, PDG Åke Nyquist, LC Tillberga, 

Urban Möller, LC Tjörn och GRO Mattias Öberg. 

Yrkande: Karin Blomstrand tilläggsyrkar att ”Blivande företag och organisationer vi väljer att 

samarbeta med skall verka inom ramen för Lions etik och värderingar”. DG Leif Eskelif yrkar bifall 

av motion och Karin Blomstrands tilläggsyrkande. Urban Möller yrkar på avslag av motionen. 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Riksmötet beslutar enligt Karin Blomstrands tilläggsyrkande. 

Urban Möller, LC Tjörn reserverar sig mot beslutet. 

Motion 5 Angående att återupprätta ”Bring Quality to Life”, ett av Sveriges Lions 

internationellt mest kända projekt från Lions Club Svansjö. 

 att riksmötet ger guvernörsrådet (GR) i uppdrag att bilda en kontinuerlig projektgrupp för

tälthanteringen. Gruppen behöver bestå av minst två personer som sitter minst fem år med

möjlighet till omval.

 att val sker så att gruppen inte byts ut i sin helhet utan någon form av rullande schema

används för att tillgodose det behov av kompetens som är nödvändigt för projektet.

 att projektgruppen bland annat skall: leda marknadsföringen av projektet, vid behov föreslå

GR inköp av tält, delta vid omförhandling av avtal med MSB samt vara Lions kontaktyta

mot MSB.

 att projektgruppen vidare ska arbeta för att återuppbygga ”Lions Representative”- /

volontärsystemet.

 Projektgruppen ska kontinuerligt lämna rapport över sitt arbete till GR. I övrigt vidta de

åtgärder som riksmötet eller GR beslutar.

Guvernörsrådet instämmer med motionären om att rutiner och hantering för Tältprojektet behöver 

tydliggöras. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att bifalla motionen med den ändringen att guvernörsrådet får i 

uppdrag att utse arbetsgruppen samt uppdragsbeskrivningen. 
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Handläggning av från klubbarna avgivna motioner, fortsättning 

Motion 5 Angående att återupprätta ”Bring Quality to Life”, ett av Sveriges Lions 

internationellt mest kända projekt från Lions Club Svansjö, fortsättning 

Eftersom vice ordförande Finn Bangsgaards klubb är motionär lämnar han podiet under punkten 

och deltar inte i beslutet. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Motion 6 Angående att i Sveriges Lions Handbok/handlingsprogram tydligt skall framgå att 

vårt arbete sker i enlighet med FN:s konvention om barnens rättigheter från LC Stockholm. 

 att alla vi i Lions ska arbeta i enlighet FN:s konvention om barnens rättigheter och att detta

skrivs in i Sveriges Lions Handbok/handlingsprogram.

När FN grundades 1945 var Lions med och arbetade fram stadgar för FN:s ekonomiska och sociala 

råd. Vi har sedan dess varit en av FN:s NGO. Sverige ha antagit FN:s barnkonvention. FN:s 

barnkonvention är omfattande och tar många sidor i anspråk i vår handbok. 

Guvernörsrådet föreslår riksmötet att bifalla motionen med den ändringen att det i handboken skrivs 

in att Sveriges Lions genom sitt medlemskap arbetar efter FN:s barnkonvention. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Motion 7 Angående att återuppta Röda Fjädern från Lions Club Tierp. 

 att Lions Röda Fjädern återtas då Lions äger varumärket och är ett vedertaget begrepp.

Mot bakgrund av att Riksmötet 2014 biföll motion om att avveckla Röda Fjädern aktiviteten kan det 

konstateras att Lions har varumärket kvar men ej längre varumärkesskyddat. 

Guvernörsrådet anser att Lions Sverige skall bedriva nationella insamlingar med namnen Lions 

insamling och har uppfattningen att Röda Fjädern har spelat ut sin roll som känt genom bla Hylands 

Hörna 1965. Lions behöver blicka framåt och vara i tiden och idag genomförs och kommer att 

genomföras flera nationella insamlingar i Lions namn. Detta bidrar till att lyfta varumärket Lions 

för allmänheten. 

Guvernörsrådet föreslår riksmötet att avslå motionen. 

Yttrande: Lars Eriksson, LC Tierp meddelar att klubben drar tillbaka motionen. 

Yrkande: - 

Riksmötet noterar att motion dras tillbaka. 
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Handläggning av från klubbarna avgivna motioner, fortsättning 

Motion 8 Angående en nationell insamling till förmån för Lions Quest från Lions Club Tierp. 

 att en insamling till Lions Quest startas 2018-2020 så man kan marknadsföra och rädda

våra ungdomar till en bra framtid i skola och idrottsföreningar samt integrationen av

nyanlända ungdomar och utveckling av Lions Quest.

Motionen tar upp ett viktigt område gällande nationella insamlingar och Stiftelsen Lions Quest, 

Lions varumärke för barn och ungdomar, skulle kunna vara föremål för en nationell insamling 

2018. Sedan 2016 pågår Lions jubileumsinsamling för barn och ungdomar i Sverige vilken pågår 

tom 2017. Insamlingen för "De glömda barnen" från Syrien i Turkiet pågår tom 2019 enligt 

riksmötesbeslut. 

Utifrån beslutad PR plan pågår de nationella insamlingarna med kampanjer gentemot allmänheten 

enligt särskild tidplan under året. 

Stiftelsen Lions Quest fattar själv beslut om aktiviteter och finansiella frågor. Ett samarbete med 

Sveriges Lion kring en nationell insamling bör föregås av ett gemensamt fattat beslut mellan 

Stiftelsen Lions Quest och MD 101 Sverige. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

Yttrande: Lars Eriksson LC Tierp meddelar att klubben drar tillbaka motionen. 

Yrkande:- 

Riksmötet noterar att motion dras tillbaka. 

Motion 9 Angående bokföringsprogram för klubbarna från Lions Club Vadstena. 

 att Lions centralt undersöker möjligheterna att ta fram ett bokföringsprogram anpassat

efter klubbarnas behov och som klubbarna kan ta till en engångskostnad.

Arbete pågår, tillsammans med olika leverantörer, att undersöka möjligheten till att kunna erbjuda 

ett för klubbarna gemensamt kostnadseffektivt bokföringsprogram. 

Guvernörsrådet föreslår riksmötet att bifalla motionen. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Motion 10 Angående förändring av avtalsvillkor i STIM/SAMI avtal samt övergång till en 

verklighetsanknuten fördelning av avgifterna från LC Malmö/Primula 

 att avtalet bör, vid avtalsperiodens slut, omförhandlas till att som tidigare omfatta enbart

arrangemang, med live- eller inspelad musik, med mindre än 500 besökare. Fördelningen

av avgiften bör ske på ett mera rättvist sätt. De klubbar som har stora arrangemang bör

betala avgiften för dessa separat.

 Att om nuvarande avtal skulle förlängas, måste man hitta en mera verklighetsanknuten och

därmed rättvisare fördelning mellan klubbarna.

Nuvarande avtal med STIM/SAMI löper till och med 31 december 2017 och ska sägas upp tre 

månader innan. Vid förhandling om nytt avtal mellan MD och STIM synes de rimligt att dessa förs i 

motionärens anda. 

Guvernörsrådet föreslår riksmötet att besluta att motionen är besvarad. 
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Motion 10 Angående förändring av avtalsvillkor i STIM/SAMI avtal samt övergång till en 

verklighetsanknuten fördelning av avgifterna från LC Malmö/Primula, fortsättning. 

Yttrande: - 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

Motion 11 Angående Världs-Liondagen - 8 oktober, temadag från LC Malmö/Malmöhus. 

 att Världs-Liondagen årligen skall firas - riksomfattande - den 8 oktober alternativt

lördagen eller söndagen före eller efter enligt beslut av Guvernörsrådet.

 att samtidigt inrätta den 8 oktober som s k temadag (Lions dag) samt,

 att Världs-Liondagen/Temadagen också kombineras med en riksomfattande PR-och

insamlingskampanj.

Insamlingsändamålet beslutas av guvernörsrådet. 

Guvernörsrådet instämmer med att synliggöra den 8 oktober som Världs- Liondagen, en nationell 

insamling stärker vikänslan samt vårt varumärke. 

Guvernörsrådet föreslår riksmötet att bifalla motionen vad avser första att satsen. 

Guvernörsrådet föreslår riksmötet att avslå andra att-satsen. 

Guvernörsrådet föreslår riksmötet att bifalla tredje att-satsen med den ändringen att: Guvernörsrådet 

beslutar om tiden, temat, omfattning samt ändamål med firandet enligt första att-satsen. 

Yttrande: - 

Yttrande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

§17

a-c

Fastställande och beslut om verksamhetsplan, budget och nationell avgift 

17a Fastställande och beslut om verksamhetsplan 

Verksamhetsplan för 2017-2018 anses föredragen i Riksmötestrycket. vGRO Mats Granath 

kompletterar med en muntlig dragning. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att godkänna Verksamhetsplan för verksamhetsåret 2017-2018 

och lägga den till handlingarna. 

Yttrande: Kent Benediktsson, LC Reng/Höllviken 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

17b Fastställande och beslut om budget 

Budgetförslag för administrativa kassan för 2017-2018 anses föredragen i Riksmötestrycket. 

Bengt Lundblad presenterar reviderad budget med högre personalkostnad vilket ger ett 

budgetresultat på 88 565 kronor. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att godkänna Budgetförslaget för verksamhetsåret 2017-2018. 
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§17

a-c

Fastställande och beslut om verksamhetsplan, budget och nationell avgift, 

fortsättning 

Yttrande: Åke Backlund, LC Karlsborg, Hans Köpniwsky, LC Danderyd och GRO Mattias Öberg. 

Yrkande: - 

Riksmötet beslutar enligt reviderat förslag. 

17c Fastställande och beslut om nationell budget 

Förslag om nationell avgift för 2017-2018 anses föredragen i Riksmötestrycket. 

Guvernörsrådet föreslår Riksmötet att fastställa den nationella årsavgiften för verksamhetsåret 

2017-2018 till 340 kr. 

För familjemedlem gäller: 

 huvudman för hushållet betalar 340 kr per år

 upp till ytterligare fyra kvalificerade, myndiga familjemedlemmar i samma hushåll och

samma klubb betalar halv medlemsavgift, d v s 170 kr per år.

 medlem i studentklubb betalar halv medlemsavgift, d v s 170 kr per år

 ungdom under 30 år betalar halv medlemsavgift, d v s 170 kr per år

Yttrande: Åke Backlund, Karlsborg, Birgit Schildt, LC Heby/Morgongåva, GRO Mattias Öberg, 

Hans Köpniwsky, LC Danderyd, vGRO Mats Granath, Lina Eiserman Ålund, LC Mölndal, Karin 

Blomstrand, LC Munkedal och Ann-Marie Gustafsson, LC Bergsjö. 

Yrkande: Åke Backlund, Birgit Schildt och Hans Köpniwsky yrkar på oförändrad medlemsavgift. 

GRO Mattias Öberg, vGRO Mats Granath, Lina Eiserman Ålund, GLT Anna Maria Bernstein och 

Ann-Marie Gustafsson bifaller Guvernörsrådets förslag. 

Riksmötet beslutar enligt Guvernörsrådets förslag. 

§18

a-b

Erbjudande om värdskap och tidpunkt för kommande Riksmöten samt beslut 

med anledning härav 

18a Erbjudande av värdskap 2019 
Kandidater 2019: Vakant 

Yrkande: Med anledning av att punkten Förslag 15:9 bifölls föreslås att RM överlämnar frågan till 

GR. 

Ev andra yrkanden: - 

Riksmötet beslutar enligt förslaget. 

18b Erbjudande om värdskap 2020 
Kandidater 2020: LC Jönköping,  

Yrkande: Med anledning av att punkten Förslag 15:9 bifölls föreslås att RM överlämnar frågan till 

GR. 

Ev andra yrkanden: - 

Lars Stenbäck, LC Bankeryd drar tillbaka kandidaturen för Jönköping. 

Riksmötet beslutar enligt förslaget. 
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§19 Presentation av pågående Guvernörsråd 

GRO Elect Mats Granath presenterar Guvernörsrådet för 2017-2018 med partners: 

Dilip Lagevik, 101A 

Britt Nilsson, 101B 

Lennart Fredriksson, 101GD 

Ahle Lind, 101N 

Bjarne Hald, 101P 

Alf Göran Andersson, 101S 

Christer Johansson, 101SM 

Bo Pehrsson, 101SV 

Lena Carlgren, 101U 

Lillemor Thimour, 101VG 

Riksmötet noterar presentationen. 

§20

a-c

Övriga ärenden 

20a Orkester Norden 

Finn Bangsgaard, LC Svansjö informerar om Orkester Nordens verksamhet under det gångna året. 

Riksmötet noterar informationen. 

20b Barndiabetsfonden 

Bernt Fransén, LC Linköping/Valla tackar lionsklubbarna för sitt stora engagemang genom åren. 

Riksmötet noterar informationen. 

20 c Hjälp till svältande i Somalia och Kenya 

Jan-Åke  Åkerlund, LC Malmöhus vidarebefordrar en hälsning från svältkatastrofområdet. 

Riksmötet noterar informationen. 

20d Nationaldagsfirande 

Dilip Lagervik, LC Stockholm, informerar om att distrikt 101A skall få en fana på nationaldagen. 

Riksmötet noterar informationen. 

§21 Guvernörsrådets ordförande avslutar Riksmötet 

GRO Mattias Öberg avslutar Riksmötet 2017. 




